
KB Møde d. 13. august 2020 på Teams. 

Dagsorden: 

1. Velkomst. 
Specielt velkommen til Marie fra Fredensborg. Bordet rundt – så oplys lige hvor vi hver især arbejder – 
af hensyn til Marie. 

2. Godkendelse af dagsorden. 
Godkendt 

3. Opfølgning fra sidste KB-møde 
Intet 

4. Meddelelser fra valgenheder samt forretningsområder. Skriftlige indlæg sendes til kreds 3´s 
distributionsliste inden mødet. 

Maribo: E&G er blevet udsat. Tidshorisont kendes ikke.  

Næstved: June har ferie. Der er generalforsamling den 27. august 2020. Der lægges op til fredsvalg, da 
alene Jane Hegvald og June Petersen har meldt sig som kandidater. 

Køge: Vibeke er lige startet efter ferie. Der har været en del jubilæer. En enkelt pensionist holder 
afskedsparty til september – trods det at han gik på pension pr. maj måned. 

Ny handelsdirektør i stedet for Maren. Peter Bürgel Nielsen kommer fra ledende stilling i bl.a. Mærsk. 

Mikro-udbrud af corona i Århus.  

Mange arbejder fortsat hjemme.  

Bornholm: vi har / havde et 40 års jubilæum pr. 1. august, som fejres den 27. august.  

Roskilde: Problemer med det varme vand i Roskilde. Må ikke bruges. 

Der skal holdes to medlemsmøder. PFA-møde om cv-skrivning. Også et møde den 23. september – 
Intromøde mellem TR og AMR og nye medarbejdere.  

Høje-Tåstrup: Afsked i Særlig Kontrol grundet sygdom. 

Møde med PFA – kun 4 tilmeldte i Høje-Taastrup. Bliver i stedet holdt som et webinar i stedet. 

Der bliver en del omrokeringer i Høje-Taastrup – en del er flyttet til Engelholm, hvilket efterlader noget 
plads.  

Stor frustration over hvordan corona behandles lokalt. Der er stor forskel på hvordan den enkelte 
FUNK.Leder udlægger reglerne/anvisninger. 

Fredensborg: Der har været afholdt generalforsamling. Marie Daugbjerg er valgt som ny TR, og 
bestyrelsen er sat med Søren som formand og Marie som næstformand og Heidi som 
bestyrelsesmedlem. Der har været en del jubilæer og afsked til pension. 

Søren er nu blevet formand. Har skrevet rundt til lederne i huset om et lille kaffemøde – ingen er vendt 
retur.  

Sygdom sidste dag – kan man så ændre i TIRE-dyret og så melde sig syg. Nej, det kan man ikke. 



Aktindsigt – en skatteyder søger aktindsigt i personalemappen. Privatadressen er udleveret til 
skatteyderen. Kammeradvokaten har sagt god for det. Vi skal arbejde for at beskytte vores 
medlemmer. Måske borgerforslag – i koordination med andre offentlige arbejdspladser. 

Rengøring – er der slækket på rengøringen igen? Ikke noget vi lige kan læse noget om.  

2 eksterne ansat. 

Gældsstyrelsen: Der skal ansættes 240 medarbejdere i 2020 til telefonbetjening – der skal bruges 11 i 
Roskilde. Der er kommet godt 600 ansøgninger. 3 FUNK gennemgår og skal være færdige i morgen. 

Nye fogeder skal hurtigt med ud at køre – for at se hinanden an. 

Skattestyrelsen: SU selskab den 24/8 og HSU 27/8. Dialog i SMS 1/9. Der skal være en sms14 enhed i 
Frederikssund der er flyttet til Høje Tåstrup, der er kun ansat funktionsleder indtil videre. 

 
5. Gennemgang af dagsorden og materiale til HB møde den 18. august 2020. ´ 
Udtagelse af overenskomstkrav: Der skal prioriteres hvilke generelle og specielle DTS krav der skal 
sendes videre til CO10. Der er udsendt en oversigt over krav til debat i kredsen. 

Personalepolitik: Anette Albrechtsen har rundsendt oplæg. Det opfattes som værende en 
holdningsdebat der er i gang, der ses ikke at være til noget helt konkret endnu. Personalepolitikken er 
overordnet, det mere konkrete vil være indarbejdet i personalehåndbogen. 

Status på flytninger: Der er rundsendt oplæg om at der vil ske en orientering på HB. 

Kongres: Der bliver sendt skriftlig beretning til godkendelse i HB. Der er også sendt budgetforslag. Der 
er forslag til vedtægtsændringer. Og der er forslag til de enkelte kandidater til sekretær, revisor m.m.  

Møde i HSU Skatteforvaltningen: Der er møde d. 3. september 2020. Er der nogen punkter kan de 
fremsendes til HB. 

TR-konference: Der er rundsendt forslag til mødeprogram. Der blev talt om hvilke ting vi kunne tænke 
os at spørge Claus Henrik Larsen om. Der blev aftalt at de emner vi berørte bliver fremlagt for HB, hvor 
der så bliver besluttet om der skal forberedes på de spørgsmål vi har. 

 
6. Fusion af kreds 3 og kreds 4 
Der har været afholdt møde mellem Henrik Møller, Niels Gyrsting og Ole Pedersen. Her blev 
gennemgået vedtægterne for at få rettet til således at vedtægterne kommer til at passe til den 
fusionerede kreds. Henrik har sendt forslag til vedtægter rundt. Der blev debatteret de ændringer der 
er foreslået. 

 
7. Meddelelser fra formanden. 
Ingenting 

8. Hvad skal vi videreformidle til HB fra mødet? 
Der er flere steder hvor der er indført flexible seating i et eller andet omfang, og det blev debatteret 
under mødet. Der blev nævnt at der menes at være regler omkring at alle medarbejdere skal have 
deres egn plads. Ingen kan huske hvor de har set eller hørt det. Er det noget som der er nogen i HB der 
kan bidrage. 



Sager om aktindsigt. Hvordan angriber vi det? 

Rengøring på tjenestestederne 

Nye stillinger – Mange er ikke klar over, at man har krav på lønforhandling, når man tilbydes ny stilling 
efter ansøgning. 

Master giver også mulighed for at blive indplaceret som DTS’er. 

9. Eventuelt. 
Der var en generel drøftelse omkring forskellen hvordan genåbningen sker, hvordan HAP anvendes 
med stor forskel i de enkelte styrelser. 

Der var en generel drøftelse af anmodninger om aktindsigt i personalesager, hvor der opleves at der 
gives oplysninger som den enkelte medarbejder er utryg ved bliver udleveret. Der var en debat omkring 
muligheden for at der ikke skal udleveres personfølsomme oplysninger. 

Det blev oplyst at det ikke kun er Diplom der giver adgang til personalelinjeskifte til DTS, det er også 
muligt at søge ved en færdiggjort Master. 

10. Afslutning, næste møde den 14. september 2020 – på Skattecenter Næstved 
 


